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Lajosmizse Város Önkormányzata Lajosmizse Város Önkormányzata 
Képviselő-testületének   Képviselő-testületének 
Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága  Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és 
      Városstratégiai Bizottsága 
 

Lajosmizse Város Önkormányzata 
                                                   Képviselő-testületének 
                                              Önkormányzati Bizottsága 

2022.  augusztus 16-án megtartott együttes bizottsági ülésről  
                               készült jegyzőkönyv 
 

Ikt. sz: LMKOH/220-22/2022. 
 

A Pénzügyi Ellenőrző Bizottság ülésén hozott határozatok száma és tárgya: 

118/2022. (VIII. 16.) PEB hat.   Településrendezési eszközök 2021. évben indult 
módosításának (3 db naperőmű) elfogadása 
Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-
testületének a 12/2008. (I.22.) határozatával 
jóváhagyott településszerkezeti tervének 
módosítása 

 
119/2022. (VIII. 16.) PEB hat. A Magyar Mezőgazdasági Múzeum és Könyvtár 

konzorciumi együttműködési kérelmével 
kapcsolatos döntés 

 
 120/2022. (VIII. 16.) PEB hat. Viziközmű-vagyon tulajdonjogával kapcsolatos 

szándéknyilatkozat 
 

121/2022. (VIII. 16.) PEB hat. Kőbánya-Kispest-Lajosmizse-Kecskemét, 
vasútfejlesztési bírálati terv jóváhagyása 

 

A Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottság ülésén hozott 
határozatok száma és tárgya: 

39/2022. (VIII. 16.) MKVB hat. Településrendezési eszközök 2021. évben indult 
módosításának (3 db naperőmű) elfogadása 
Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-
testületének a 12/2008. (I.22.) határozatával 
jóváhagyott településszerkezeti tervének 
módosítása 
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40/2022. (VIII. 16.) MKVB hat.  A Magyar Mezőgazdasági Múzeum és  
Könyvtár konzorciumi együttműködési  
kérelmével kapcsolatos döntés 
 

41/2022. (VIII. 16.) MKVB hat.  Viziközmű-vagyon tulajdonjogával 
kapcsolatos szándéknyilatkozat 

 
42/2022. (VIII. 16.) MKVB hat.  Kőbánya-Kispest-Lajosmizse-Kecskemét,  

vasútfejlesztési bírálati terv jóváhagyása 
 

Az Önkormányzati Bizottság ülésén hozott határozatok száma és tárgya: 

98/2022. (VIII. 16.) ÖB hat.  Településrendezési eszközök 2021. évben 
indult módosításának (3 db naperőmű) 
elfogadása Lajosmizse Város 
Önkormányzata Képviselő-testületének a 
12/2008. (I.22.) határozatával jóváhagyott 
településszerkezeti tervének módosítása 

 
99/2022. (VIII. 16.) ÖB hat.  A Magyar Mezőgazdasági Múzeum és  

Könyvtár konzorciumi együttműködési  
kérelmével kapcsolatos döntés 

 

100/2022. (VIII. 16.) ÖB hat.  Viziközmű-vagyon tulajdonjogával 
kapcsolatos szándéknyilatkozat 

 
101/2022. (VIII. 16.) ÖB hat.  Kőbánya-Kispest-Lajosmizse-Kecskemét,  

vasútfejlesztési bírálati terv jóváhagyása 
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JEGYZŐKÖNYV 

Készült: A Pénzügyi Ellenőrző Bizottság, a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és 
Városstratégiai Bizottsági Bizottság és az Önkormányzati Bizottság 2022. augusztus 16-
án, Lajosmizse Város Önkormányzata Dísztermében 13.00 órakor megtartott együttes 
soros bizottsági ülésről. 
 
Jelen vannak:  
Pénzügyi Ellenőrző Bizottság tagjai: 
 
  Sebők Márta    bizottság elnöke 
  Cseh Katinka    bizottság tagja 
  Péli Szilveszter   bizottság tagja 
  Belusz László                                bizottság tagja 

Tóth-Orlov Bettina   bizottság tagja  
 
Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottság  
tagjai: 
  Lukács Józsefné   bizottság elnöke 

Cseh Katinka    bizottság tagja 
Borbély Ella    bizottság tagja 

 
Sápi Tibor és Bagó István bizottsági tagok bejelentéssel vannak távol az ülésről. 
   
Önkormányzati Bizottság tagjai: 
  Belusz László bizottság elnöke 

Sebők Márta    bizottság tagja  
Borbély Ella  bizottság tagja 

 
Sápi Tibor és Bagó István bizottsági tagok bejelentéssel vannak távol az ülésről. 
   
Tanácskozási joggal megjelentek: Basky András polgármester 
      dr. Balogh László jegyző 
      Rostásné Rapcsák Renáta vezetői referens 
      Farkasné Őze Angéla Pü. Iroda irodavez. 
      Szilágyi Ödön Önk. Iroda irodavez. 
      dr. Tóth Andrea Jegyzői Iroda irodavez. 
      Kovács Gábor települési főépítész 
      Sipos Ágnes Meserét óvodavezető 
      Óber Roland Műv. Ház igazgató 
      Bognár Zoltán  
       
Jegyzőkönyvvezető: Márton Györgyné 
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Sebők Márta PEB elnök 
Tisztelettel köszöntöm a mai együttes bizottsági ülésünkön megjelenteket. 
Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 5 főből 5 fővel határozatképes, a 
Mezőgazdasági Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottság 5 főből 3 fővel van 
jelen, az Önkormányzati Bizottság 5 főből 3 fővel van jelen. 
A meghívót mindenki megkapta, az abban foglalt napirendi pontok mindenki előtt 
ismertek. Kérdezem, hogy van-e még valakinek egyéb módosításra, illetve kiegészítésre 
javaslata? Nincs. Nekem lenne javaslatom, az „Alsóbene tanya 650/b.címen található 
kamion parkoló megközelítéséhez útépítés” című napirendi pont felvételére. 
Aki ezzel a kiegészítéssel elfogadja a meghívó szerinti napirendi pontok tárgyalását, 
kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat, 
tartózkodás nem volt-, az Önkormányzati Bizottság 3 igen szavazattal – ellenszavazat, 
tartózkodás nem volt-, a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai 
Bizottság 3 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az alábbi napirendi 
pontok tárgyalását fogadta el: 
 
Napirendi pontok:       Előterjesztő: 
 
1./ Alsóbene tanya 650/b. címen található kamion parkoló  Basky András 
     megközelítéséhez útépítés     polgármester 
 
2/ Településrendezési eszközök 2021. évben indult  Basky András 
     módosításának (3 db naperőmű) elfogadása   polgármester 
 
3./ A Magyar Mezőgazdasági Múzeum és Könyvtár   Basky András 
     konzorciumi együttműködési kérelmével kapcsolatos polgármester 
     döntés 
 
4./ Víziközmű-vagyon tulajdonjogával kapcsolatos szándék- Basky András 
      nyilatkozatkozat       polgármester 
 
5./ Kőbánya-Kispest-Lajosmizse-Kecskemét, vasútfejlesz- Basky András 
     tési bírálati terv jóváhagyása     polgármester 
 
6./ Egyebek 
 
 
1./ Napirendi pont 
Alsóbene tanya 650/b. címen található kamion parkoló megközelítéséhez útépítés 
Sebők Márta PEB elnök 
Kérném Kovács Gábort, hogy az anyagot vezesse elő. 
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Kovács Gábor települési főépítész 
Az anyagot a képviselő-testületi anyagok kiküldése után kaptuk meg. Elég régóta 
megoldatlan ennek a kamion parkolónak az útkapcsolati ügye. Az M5-ös és az E-5-ös 
autópálya bal oldalán lévő üzemelő egységről van szó. Az útcsatlakozás régóta meglévő 
probléma. A balesetek miatt a közút problémája rábírni ezt az egységet arra, hogy olyan 
megközelítést találjon ki, ami szakszerű és biztonságos. Az önkormányzatot is erre 
próbálták rávenni, hogy az útviszony kerüljön megoldásra. 
A közút hatásköre az, hogy a Magyar Közúttal egyeztetve a Keskinnel szemben 
csomópont kialakítását tartja megfelelőnek. Ez a helyszín még nem közvetlen 
szomszédos ezzel a területtel, ami megközelítésre vár. Nem szomszédos a parkolóval. 
Egyeztetéseket folytattunk az érintett tulajdonosi körrel. Az ott érintett tulajdonosok 
közül egy elzárkózott, hogy nem tudtunk megegyezni. A javaslat az, hogy a 
csomópontot úgy kötné össze a parkoló területtel, hogy a meglévő önkormányzati 
földutakon végeznének stabilizálást és úgy lehetne behajtani a területre. Kérdés, hogy 
ebbe az irányba folytathatják-e az érintettek a tervezést, vagy az önkormányzat részéről 
elzárkózunk ez elől. Az, hogy le-fel kanyarodó sávokkal lehetett volna az E-5-ösre 
csatlakozni, ez pozitív lett volna, hogy az önkormányzati utakon keresztül lehet 
megközelíteni, ez nem igazán szerencsés. Ennek a csomópontnak a kiépítése is 100 
millió forintos költség. A beruházó igyekszik gazdaságos megoldást találni, kérdés, 
hogy mi az álláspontunk. Az önkormányzat részéről is megnyugtató lenne, hogy ha 
aszfaltos lenne. 
Kérdés, hogy ez az út mennyire oldja meg a problémát. 
Bognár Zoltán úrral terveztem ezt a projektet. Ez egy külterületi földút. 45 cm réteget 
kellene rátenni. Fenntartásilag ez az olcsóbb megoldás, mint az aszfaltos út. A 
beruházónak is az anyagi képességei végesek. A magánember betartása miatt 
megduplázódna a költség, így dugába dől ez a projekt. 
Sebők Márta PEB elnök 
A régi E-5-os út nyomvonala ki van mélyülve. Egy ilyen földútnak még annyira sem 
tartós az alapja, mint ennek az útnak. Képtelenségnek látom az önkormányzat részéről 
ezt az utat karbantartani. Ez folyamatos költség az önkormányzatnak és folyamatos 
probléma, mert nem tudjuk megoldani. Az önkormányzatnak is szükség lenne, hogy ezt 
a balesetveszélyes lekapcsolási részt megszüntessük. 
Bognár Zoltán  
Ha aszfalt burkolattal csináljuk, akkor tönkremegy. Kizárólag az IBO Parkot bántja 
mindenki. A Keskin parknak a megközelítése is életveszélyes. Ezt a problémát közösen 
kellene a két parkolónak megoldani, és építeni csomópontot. Mivel csak az egyik 
oldalnak kell megoldani, azt mondta, hogy 100 millió forintot betesz, a többit oldják 
meg. Egy keskeny telket a Keskinnek egy embere megvásárolta és betart a másiknak. 
Az IBO Park is szabályosan megközelíthető. Amíg ez a két dolog nem lesz közösen 
kezelve, addig nem lesz megoldás. 
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Kovács Gábor települési főépítész 
A közérdekre hivatkozva lehet kisajátítani. Hogy keresztben elmehessen az út, 
megjelölnénk az IBO Parkot érdekeltnek. Ha áthárítjuk az érdekeltséget, akkor az 
önkormányzat nem vállalja fel a költséget. 
Sebők Márta PEB elnök 
Ki adott oda működési engedélyt? 
Kovács Gábor települési főépítész 
Közútkezelési hozzájárulást kapott 2003-ban. 
Bognár Zoltán 
Közútkezelői hozzájárulás a mai rendeletek szerint sem kell, mert a létesítmény 100 m-
en túl van a közúti létesítménytől. 
Sebők Márta PEB elnök 
Köszönjük. Véleményeket kérek. 
Bognár Zoltán 
Az E-5-ös főúton nem építenék meg a csomópontot, hanem az önkormányzatnak az útját 
építenék meg. Mindkét török kamion tulajdonost egyszerre kellene kényszeríteni a 
megoldásra. A Keskin parkoló engedély nélküli építés volt. 
Belusz László ÖB elnök 
Van egy probléma. Ez a helyzet 20 éve gyűrűzik. Balesetveszélyes ez a helyzet. Van 
egy olyan terv, ami szerint létesülne mindkét irányból balra kanyarodó kamion sáv. Az 
önkormányzatnak és az üzemeltetőnek egy megállapodást kellene kötni. Most 
kialakulna egy sokkal jobb helyzet a csomóponttal, amivel mindkét parkolónak a helyzet 
javulna. Ezt támogatni tudom azzal, hogy kössünk megállapodást, hogy az üzemeltetését 
és javítását is vállalnák. 
Bognár Zoltán 
Vagy mindkét parkolót be kell zárni, vagy egyiket sem.  
Basky András polgármester 
Ezt a problémát kezelni kell, vagy nem lehet lemenni a lejárón és bezárjuk, vagy 
megoldást kell keresni a megközelítésre. 
Bognár Zoltán 
A közút a balra nagy ívben történő bekanyarodást nem akarja megengedni. 
Belusz László ÖB elnök 
Egyszerűbb megállapodást kötni, hogy a vállalkozó vállalja a karbantartást és 
üzemeltetést. 
dr. Balogh László jegyző 
Ott napi szinten akadtak el kamionok, elzárták a földutat, ez az út stabilitás alkalmas-e 
arra, hogy a nehéz gépjárműveket megbírja-e, nem fognak elakadni a kamionok. 
Basky András polgármester 
Lehet-e érvényesíteni egy jogutód szervezettel ezt a megállapodást? 
dr. Balogh László jegyző 
Egy szerződés egy kötelem, ami két fél között jön létre. A kötelmi jognak ez a 
gyengesége a dologi joggal szemben, hogy jogutód fél esetében nem érvényesíthető. 
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Bognár Zoltán 
Semmit nem veszünk el a telkéből, mégsem járul hozzá, amihez hozzá kellene járulni. 
Hatni kellene erre az emberre, aki betart. Ha ezt el lehetne érni, akkor nem kellene az 
önkormányzati földutat bevonni ebbe a problémás ügybe. A fenntartónak ezt nem 
sikerült elérni. 
Belusz László ÖB elnök 
A Keskint rá kellene kényszeríteni, hogy oldja meg a problémát. 
Sebők Márta PEB elnök 
Bármilyen ígérvényt tesz a beruházó, egy új vállalkozó esetén nem lehet ezt a köteléket 
ráhárítani, az önkormányzatnak kell megcsináltatni az utat. 
Borbély Ella MKVB-ÖB tag 
Meg lesz csináltatva,és ha megváltozik a tulajdonos, akkor bezáratjuk az IBO Parkot.. 
Basky András polgármester 
Ezt az utat, amit stabilizálni szeretne, egy magánutat kellene létrehozni, s a mellé a telek 
mellé, ami mellett megye el. Ha egy 50-100 m az önkormányzati út kezelhetősége, az 
kisebb teher. Ha magánutat megépít, akkor az ő gondja. 
Sebők Márta PEB elnök 
Másfelőli megközelítés nem létezik? 
Bognár Zoltán 
A beruházó azt mondta, hogy nem épít csomópontot, hanem az önkormányzati részhez 
teszi be a 100 millió forintot. 
Borbély Ella MKVB-ÖB tag 
Én azt javasolnám, hogy ebben ne döntsünk most. 
Basky András polgármester 
Én is azt javasolnám, hogy ne döntsünk, köszönjük a tájékoztatást, s erre még vissza 
fogunk térni. 
 
 
2./ Napirendi pont 
Településrendezési eszközök 2021. évben indult módosításának (3 db naperőmű) 
elfogadása 
Sebők Márta PEB elnök 
A korábbi testületi üléseken szó volt róla, hogy Lajosmizsén 3 naperőmű fog épülni. Ezt 
a rendezési terven kell átvezetni és ehhez kell hozzájárulni. Hol vannak ezek a napelem 
telepek? 
Kovács Gábor települési főépítész 
A Kollár Péter dűlő „2. dűlőnél 2 db van. A jobb oldali a tanyát veszi körül, a másik 
pedig vele szemben van. 
A harmadik a felsőlajosi határ, Szobrosi iskola dűlőnél bal kéz felől van. 
Sebők Márta PEB elnök 
Van-e egyéb kérdés ezzel kapcsolatban? Nincs. Aki elfogadja az előterjesztés határozat-
tervezetét, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
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Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat, 
tartózkodás nem volt-, a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottság 
3 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt-, az Önkormányzati Bizottság 
3 igen szavazattal- ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az alábbi határozatokat hozta: 
118/2022. (VIII. 16.) PEB hat. 
Településrendezési eszközök 2021. évben indult módosításának  
(3 db naperőmű) elfogadása 
Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 12/2008. (I.22.) 
határozatával jóváhagyott településszerkezeti tervének módosítása 
 

HATÁROZAT 
 
   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pén-
   zügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő- 
   testületnek az előterjesztés határozat-tervezetét. 
   Határidő:  2022. augusztus 18. 
   Felelős:     PEB 
 
39/2022. (VIII. 16.) MKVB hat. 
Településrendezési eszközök 2021. évben indult módosításának  
(3 db naperőmű) elfogadása 
Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 12/2008. (I.22.) 
határozatával jóváhagyott településszerkezeti tervének módosítása 

HATÁROZAT 
 
   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Me-
   zőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottsága  
                                 elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés  
                                 határozat-tervezetét. 
   Határidő:  2022. augusztus 18. 
   Felelős:      MKVB 
 
98/2022. (VIII. 16.) ÖB hat. 
Településrendezési eszközök 2021. évben indult módosításának  
(3 db naperőmű) elfogadása 
Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 12/2008. (I.22.) 
határozatával jóváhagyott településszerkezeti tervének módosítása 

HATÁROZAT 
   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön-
   kormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-tes- 
   tületnek az előterjesztés határozat-tervezetét. 
   Határidő:  2022. augusztus 18. 
   Felelős:       ÖB 
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3./ Napirendi pont 
A Magyar Mezőgazdasági Múzeum és Könyvtár konzorciumi együttműködési 
kérelmével kapcsolatos döntés 
Sebők Márta PEB elnök 
Megkeresett bennünket a Mezőgazdasági Múzeum és Könyvtár, hogy találtak egy 
pályázatot, mely a Tanyamúzeum területén egy új épület megépítésére irányulna - 
jelenleg a TOP-PLUSZ-1.2.1-21 – Élhető települések című pályázati felhívás keretében 
valósulhatna meg. Konzorciumot nem javaslok létrehozni, mert nem tudunk pályázni. 
Ha lesz maradék forrás, akkor meg lehet lépni, de ne a város kertének a terhére. 
Támogassuk, hogy pályázzon a múzeum, amikor tud, de ebből a forrásból nem tudjuk 
támogatni. 
Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, észrevétel? Nincs. 
Aki elfogadja az előterjesztés határozat-tervezetét, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat, 
tartózkodás nem volt-, a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottság 
3 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt-, az Önkormányzati Bizottság 
3 igen szavazattal- ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az alábbi határozatokat hozta: 
119/2022. (VIII. 16.) PEB hat. 
A Magyar Mezőgazdasági Múzeum és  
Könyvtár konzorciumi együttműködési  
kérelmével kapcsolatos döntés 

HATÁROZAT 
 
   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
   Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadásra javasolja a Kép- 
   viselő-testületnek az előterjesztés határozat-tervezetét. 
   Határidő: 2022. augusztus 18. 
   Felelős:     PEB 
 
40/2022. (VIII. 16.) MKVB hat. 
A Magyar Mezőgazdasági Múzeum és  
Könyvtár konzorciumi együttműködési  
kérelmével kapcsolatos döntés 

HATÁROZAT 
 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
   Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottsága   
                                 elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés  
                                 határozat-tervezetét. 
   Határidő: 2022. augusztus 18. 
   Felelős:     MKVB 
 



10 
 

 
99/2022. (VIII. 16.) ÖB hat. 
A Magyar Mezőgazdasági Múzeum és  
Könyvtár konzorciumi együttműködési  
kérelmével kapcsolatos döntés 

HATÁROZAT 
 
   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
   Önkormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Kép- 
   viselő-testületnek az előterjesztés határozat-tervezetét. 
   Határidő: 2022. augusztus 18. 
   Felelős:     ÖB 
 
 
4./ Napirendi pont 
Viziközmű-vagyon tulajdonjogával kapcsolatos szándéknyilatkozat 
Sebők Márta PEB elnök 
Ez szomorú dolog. Nem tudjuk, hogy ez a tulajdonjog hol fog landolni. 
Basky András polgármester 
Egyeztettem több polgármesterrel, nem nagyon látszik más lehetőség. Az ivóvíz 
biztosítás a mi feladatunk. Ha bármi költség keletkezik, azt az önkormányzat fogja 
fedezni. Van egy szándéknyilatkozat, ami visszavonható. Kurdi Viktorral hétfőn 
egyeztettem, azt mondta, hogy a települési polgármestereknek lesz egy egyeztetés még. 
A szándék nyilatkozatunk tegyük le, de ha a Bácsvíz Zrt-nek márciusra elfogy a tőkéje, 
akkor az önkormányzatnak kell betenni a Bácsvíz Zrt működésébe, de ezt nem tudják 
betenni az energiaárak emelkedése miatt. A Bácsvíz Zrt-nek kell kezelni ezt a helyzetet, 
nem önkormányzati forrásból, hanem állami forrásból. Ha önkormányzati cég marad, 
akkor nekünk kell betenni a forrást. Mindenki úgy látja, hogy az önkormányzatok nem 
tudják felvállalni még a Bácsvíz Zrt esetében sem ezt. A szándék-nyilatkozatot meg kell 
tennünk, hogy szándékunk szerint átadjuk az állam javára és az egyeztetések ideje 1-2 
hónap, s meglátjuk, hogy mi lesz a többségi döntés. 
dr. Balogh László jegyző 
Az alapellátási feladatot is átadjuk az államnak és a tulajdonjogot is ezzel. 
Borbély Ella MKVB-ÖB tag 
Mi lesz a Gördülő Fejlesztési Tervvel, mert néhány helyre városi szinten ki kellene vinni 
az ivóvizet. Ez jó is lehet, de a fejlesztések hogyan fognak alakulni akkor. 
Sebők Márta PEB elnök 
Van-e ezzel kapcsolatban kérdés? Nincs. Aki elfogadja az előterjesztés határozat-
tervezetét, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat, 
tartózkodás nem volt-, a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottság 
3 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt-, az Önkormányzati Bizottság 
3 igen szavazattal- ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az alábbi határozatokat hozta: 
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120/2022. (VIII. 16.) PEB hat. 
Viziközmű-vagyon tulajdonjogával 
kapcsolatos szándéknyilatkozat 

HATÁROZAT 
 
   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
   Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadásra javasolja a Kép- 
   viselő-testületnek az előterjesztés határozat-tervezetét. 
   Határidő: 2022. augusztus 18. 
   Felelős:     PEB 
 
41/2022. (VIII. 16.) MKVB hat. 
Viziközmű-vagyon tulajdonjogával 
kapcsolatos szándéknyilatkozat 

HATÁROZAT 
 
   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
   Mezőgazdasági Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottsága  
                                 elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés  
                                 határozat-tervezetét. 
   Határidő: 2022. augusztus 18. 
   Felelős:     MKVB 
 
 
100/2022. (VIII. 16.) ÖB hat. 
Viziközmű-vagyon tulajdonjogával 
kapcsolatos szándéknyilatkozat 

HATÁROZAT 
 
   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
   Önkormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Kép- 
   viselő-testületnek az előterjesztés határozat-tervezetét. 
   Határidő: 2022. augusztus 18. 
   Felelős:     ÖB 
 
5./ Napirendi pont 
Kőbánya-Kispest-Lajosmizse-Kecskemét, vasútfejlesztési bírálati terv 
jóváhagyása 
Sebők Márta PEB elnök 
 Beadta a Magyar Állam a pályázatot? 
Basky András polgármester 
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A tervek készülnek már. Ez egy folyamatban lévő dolog. A vasútfejlesztések prioritást 
élveznek. Csütörtökön a testületi ülésre a tervező cég részéről jönnek, aki kivetítőn fogja 
mutatni, és elmondja a főbb információkat. 
A jelenlegi kétóra helyett sűrűsíteni fogják a járatokat. Teljesen új kiszolgáló épület fog 
megépülni. 
Sebők Márta PEB elnök 
A kisállomáson milyen fejlesztés lesz? 
Kovács Gábor települési főépítész 
A kiszolgáló helyet a temető mellett fogják megcsinálni. Két vágány lesz fejlesztve. Cél 
az volt, hogy Lajosmizse közepén is igénybe vehető legyen a vasút, ne csak a város 
szélén. 
A rendszer régóta nem lett korszerűsítve. A bejárási feltételek javítása szükséges. A 
kecskeméti irány Kecskemét és Lajosmizse javára lett felvéve. A pályának a 
megújítására vonatkozik a terv. A fejlesztés megvalósul, akkor a budapesti közlekedés 
lényegesen jobbá kell, hogy váljon.  
Basky András polgármester 
Kecskemét és Lajosmizse között járatsűrítés lesz. 
Sebők Márta PEB elnök 
Van-e hozzászólás? 
Belusz László ÖB elnök 
A tehervágányokkal mi lesz? 
Kovács Gábor települési főépítész 
Megmarad, de a vágányok száma csökkenni fog. A teherátrakó funkció megmarad. 
Sebők Márta PEB elnök 
Ez mindenképpen előnyös lesz Lajosmizsének. 
Van-e még kérdés ezzel kapcsolatban? Nincs. 
Aki elfogadja az előterjesztés határozat-tervezetét, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat, 
tartózkodás nem volt-, a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottság 
3 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt-, az Önkormányzati Bizottság 
3 igen szavazattal- ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az alábbi határozatokat hozta: 
 
121/2022. (VIII. 16.) PEB hat. 
Kőbánya-Kispest-Lajosmizse-Kecskemét,  
vasútfejlesztési bírálati terv jóváhagyása 

HATÁROZAT 
   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
   Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadásra javasolja a Kép- 
   viselő-testületnek az előterjesztés határozat-tervezetét. 
   Határidő: 2022. augusztus 18. 
   Felelős:    PEB 
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42/2022. (VIII. 16.) MKVB hat. 
Kőbánya-Kispest-Lajosmizse-Kecskemét,  
vasútfejlesztési bírálati terv jóváhagyása 

HATÁROZAT 
 
   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
   Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottsága  
                                 elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés  
                                 határozat-tervezetét. 
   Határidő: 2022. augusztus 18. 
   Felelős:    MKVB 
 
101/2022. (VIII. 16.) ÖB hat. 
Kőbánya-Kispest-Lajosmizse-Kecskemét,  
vasútfejlesztési bírálati terv jóváhagyása 

HATÁROZAT 
   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
   Önkormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Kép- 
   viselő-testületnek az előterjesztés határozat-tervezetét. 
   Határidő: 2022. augusztus 18. 
   Felelős:    ÖB 
 
5./ Egyebek 
Sebők Márta PEB elnök 
A parkgondozók jelezték, hogy az öntözéshez szükséges eszközöket bővíteni kellene, 
nagyobb traktorral kellene menni és nagyobb öntöző rendszerrel. 200-300 literes a 
tartály. Nagyobb traktor és nagyobb tartály kellene, hogy nagyobb felületet tudnának  
megöntözni, hatékonyabban tudnának dolgozni. A fáknak szüksége van a rendszeres 
locsolásra. 
Van-e valakinek még az egyebekben hozzászólása? Nincs. 
Köszönöm a jelenlevők részvételét, a mai együttes ülésünket ezennel berekesztem 
14.35 órakor. 

K.mf. 
 
  
 Sebők Márta          Lukács Józsefné  Belusz László 
 PEB elnök         MKVB elnök  ÖB elnök 
 
 
 Belusz László  Borbély Ella   Sebők Márta 
 PEB tagja   MKVB tagja   ÖB tagja 
 jkv. aláírója   jkv. aláírója   jkv. aláírója  
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